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W dniu 24 marca w sali 300 Urzędu Miejskiego w Koszalinie odbyło się spotkanie dotyczące
modernizacji Skateparku.

Wzięli w nim udział prezydent Koszalina Tomasz Sobieraj, wiceprezydent Tomasz Bernacki, prezes
ZOS Monika Tkaczyk, dyrektor Gabinetu Prezydenta Miasta Marta Orzechowska, dyrektor Wydziału
Inwestycji Elżbieta Reinholz, dyrektor Wydziału Spraw Społecznych, Kultury, Sportu i Turystyki Dorota
Pawłowska, radny Błażej Papiernik, przedstawiciele mediów, a także osoby, które od lat zabiegają o
powstanie Skateparku w Koszalinie. 

Przedmiotem spotkania było omówienie możliwości dofinansowania planowanego Skateparku.
Uczestnicy zgodzili się na propozycję prezydenta, by wziąć udział w naborze wniosków w ramach
Programu rozwoju infrastruktury sportowej w województwach. Zainteresowane strony zgodnie
stwierdziły, że ostatecznie chodzi o to, by w mieście powstał jak najlepszy obiekt. 

W najbliższych miesiącach ma się okazać, czy Skatepark zlokalizowany zostanie na terenie Sportowej
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Doliny czy na Gwardii przy ul. Fałata 34. O kolejnych działaniach będziemy Państwa informować.
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